
• SISI MATERIALNE PROIZVODNJE

STORITI VEČ
Z MANJ SREDSTVI

Vrsla probiemov v dražbenogospodarskih odnosih in pri de-
lovanju delegalskega sistema v sisih materialne proizvodnje je
mestni konferenci SZDL narekovala, da je na to temo prejšnji
mesec sklicala problenisko konferenco. Razprava je v celoti
potrdila nujnost po temeljiti obravnavi tega področja in zaklju-
čila, da jo je treba nadaljevati in jo v zakJjučkih problemske
konference še razširiti v delovae organizacqe in krajevne skup-
nosti.

Delegati iz naše občine smo
se predhodno sestali in se do-
jovorili za razpravo. Hoteli
smo čimveč prispevati k bolj-
šemu delu sisov materialne
proizvodnje, za katere ugo-
tavljamo, da jim posvečamo
premalo družbene skrbi. V
razpravi so sodelovali Marko
Erce. Franc Hrovat in Franc
Mandeljc, delegat stanovanj-
ske skupnosti pa je oddal
pisni prispevek. Marko Ercc
je dal obširen in zelo kvalite-
ten prispevek o celovitosti in-
teresa krajana stanovalca-
uporabnika, ki pa ga ta mora
odobriti na vrsti interesnih
skupnosti. »Pri uresničevanju
avtentičnih interesov in po-
treb izhajamo uporabniki s
stališča, da je treba problem
kakovosti, bivan ja in življenja
v nasel ju in v okviru širše kra-
jine v bodoče reševati celo-
vito in odgovorno v okviru
obstoječih možnosti, torej na
osnovi družbeno dogovorje-
nega planskcga obnašanja, ne
pa na osnovi razdrobljenih in
nesistemskih ukrepanj jn vseh
drugih neželenih oblik bolj
ali manj samo enosmemo
krmiljenega razvoja krajev-
nih skupnosti,« je v svojem
pTispevku poudaril Marko
Erce. Franc Hrovat se je do-
taknil delovanja delegatov za
sise materialne proizvodnje v
KS, za katere je praviloma

"delegacija svet krajevne
skupnosti. Franc Mandeljc pa
je prikazal napore krajevnih
skupnosti, ki so nosilke kon-
ferenc delegacij za območne
sise. Predlagal je, da bi naj bili
nosilci konferenc teh delega-
cij v prihodnje upravni organi
občinske skupščine in ne KS.
Tovariš Cvetkovič je v pisnem
prispevku med drugim pred-
lagal, da bi v duhu racionalno-
sti in celovitosti v prihodnje
interese, ki so sedaj razcep-
ijeni v stanovanjski, komu-
nalni in stavbno-zemljiški
skupnosti, združili v eno samo
interesno skupnost, ki bi
imela v KS posebno delega-
cijo pri svetu stanovalcev, po-
sebne delegacije pa tudi v de-
lovnih organizacijah.

Že iz razprav naših ddeg -
tov vidimo, da je bila pro-
Memska konferenca zelo ak-
taalna in naiuuaia vrsto reši-
tev za boljše delo v prihodnje.
Na koncn je biio sklenjeno, da
skapina takof izdela zaključ-
ke, ki jih bosta daH MK SZDL
in mestna skupščina v širšo
razpravo po občinah. Do
tedaj pa morajo v posameznih
sisfli analitično oceniti uresni-
čevanje plana ter se v duhu
stabilizactje organizirati tako,
da bo v prihodnje več storje-
nega z manj sredstvi.
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